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SE-BRM.0012.4.5.2025                             

 

 

PROTOKÓŁ Z POSIEDZENIA 

KOMISJI EDUKACJI, KULTURY i POLITYKI SPOŁECZNEJ RMiG KÓRNIK 

z dnia 20 maja 2025 roku 

 

Posiedzenie Komisji Edukacji, Kultury i Polityki Społecznej Rady Miasta i Gminy 

Kórnik odbyło się 20 maja 2025 roku, w godzinach 10.00 – 13.00 w sali posiedzeń 

Rady Miasta i Gminy Kórnik w ratuszu bnińskim. W spotkaniu uczestniczyło 

8 członków Komisji. 

Obecni: 

1. Michał Buchwald 

2. Jarosław Janowski 

3. Iwona Kosmalska 

4. Marta Kowalczyk 

5. Adam Lewandowski 

6. Dorota Łuczak 

7. Magdalena Pawlaczyk 

8. Danuta Paluszkiewicz  

9. Helena Świdurska 

 

W spotkaniu uczestniczyli także: wiceburmistrz Sebastian Wlazły, kierownik Wydziału 

Oświaty i Polityki Społecznej Aneta Weber, dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej 

Agnieszka Mieloch. 

 

1. Otwarcie posiedzenia i przedstawienie porządku obrad. 

Przewodnicząca Komisji Danuta Paluszkiewicz otworzyła posiedzenie i powitała 

zebranych. Komisja miała kworum i mogła podejmować prawomocne decyzje. 

Przypomniała, że obradujących obowiązują zapisy Klauzuli informacyjnej w związku 

z rejestracją nagrań komisji Rady Miasta i Gminy Kórnik (dokument załączony do 

protokołu). Przewodnicząca Komisji zapytała zebranych, czy mają uwagi do 

przedstawionego wcześniej porządku obrad posiedzenia. Nie zgłoszono uwag. 
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Porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie posiedzenia i przedstawienie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

3. Zapoznanie się z działalnością Ośrodka Pomocy Społecznej w Kórniku - zakres 

pomocy społecznej, pomoc rodzinie, pomoc potrzebującym, bezdomność. 

4. Sprawy bieżące, wolne głosy i wnioski. 

5. Wizytacja w Szkole Podstawowej nr 1 w Kórniku. 

6. Zakończenie posiedzenia. 

 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

Nie zgłoszono uwag do projektu protokołu z dnia 22.04.2025r. (załącznik do 

protokołu). 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Michał Buchwald, Jarosław Janowski, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota 

Łuczak, Magdalena Pawlaczyk, Danuta Paluszkiewicz, Helena Świdurska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Iwona Kosmalska 

Radna Magdalena Pawlaczyk nie głosowała za pomocą systemu eSesja. 

 

3. Zapoznanie się z działalnością Ośrodka Pomocy Społecznej w Kórniku - zakres 

pomocy społecznej, pomoc rodzinie, pomoc potrzebującym, bezdomność. 

Dyrektor OPS Agnieszka Mieloch przedstawiła prezentację pt. „Sprawozdanie z 

działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Kórniku w 2024 roku.”, stanowiącą 

załącznik do protokołu. Dyrektor Agnieszka Mieloch wskazała, że objętych pomocą 

przez OPS w 2024 roku było 315 rodzin, a łączna kwota udzielonej pomocy wynosiła 

2 567 146 zł. Dyskutowano o zasadach otrzymania „magicznej opaski” dla seniora w 
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ramach Zintegrowanego Centrum Teleopieki i Centrum Usług Domowych, kosztach 

pobytu w DPSie, programie „Posiłek w szkole i w domu” oraz ewentualnej możliwości 

skontrolowania prawidłowości przyznawanych świadczeń. Poruszono również temat 

możliwości powołania w Kórniku Domu Pobytu Dziennego dla osób starszych. Na 

zakończenie radni podziękowali pani dyrektor za bardzo dobre funkcjonowanie 

Ośrodka Pomocy Społecznej.  

 

4. Sprawy bieżące, wolne głosy i wnioski. 

Ustalono, że na kolejnym posiedzeniu komisji omówione zostaną tematy: 

- organizacji zajęć pozalekcyjnych w placówkach oświatowych na terenie MiG Kórnik, 

- organizacji wypoczynku dzieci i młodzieży w czasie wakacji na terenie MiG Kórnik.  

 

5. Wizytacja w Szkole Podstawowej nr 1 w Kórniku. 

Członkowie Komisji udali się z wizytą do Szkoły Podstawowej nr 1 w Kórniku. Do 

spotkania z dyrektor Joanną Ignasiak dołączyli wiceburmistrz Bronisław Dominiak 

oraz kierownik Wydziału Inwestycji Joanna Grzybowska. Dyrektor szkoły oprowadziła 

zebranych po obiekcie, zwróciła uwagę w szczególności na potrzebę rozbudowy 

szkoły ze względu na bardzo małą powierzchnię stołówki jak na tak dużą liczbę 

dzieci uczęszczających na obiady, potrzebę utworzenia kolejnej 3 świetlicy dla klas 1 

- 3 oraz wysoką temperaturę w salach lekcyjnych znajdujących się na poddaszu.  

 

6. Zakończenie posiedzenia. 

Przewodnicząca Danuta Paluszkiewicz zakończyła posiedzenie Komisji Edukacji, 

Kultury i Polityki Społecznej. 

 

 

  Przewodnicząca Komisji 

 

 /-/ Danuta Paluszkiewicz 

 

Protokołowała Joanna Grzegorowska 

 

 

 


